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ZÁPIS 

z kolegia děkana FCHI konaného dne 22. 1. 2019 

 

Přítomni:  prof. Urbanová, doc. Friess, Ing. Hrnčiřík, Ing. Klaudisová, doc. Setnička, 

prof. Matějka, doc. Scholtz, doc. Mareš, Dr. Vrbka, prof. Schreiber 

Omluveni:  doc. Jahoda 

 

 

Kontrola zápisu 

 zadávání témat doktorských prací do SIS – 10/1/2019 

 informaci o schůzce k ESF2 podal doc. Mareš, o obsahu navrhovaného projektu prof. Schreiber, 

doc. Scholtz tlumočil zájem ústavu 444 se na projektu podílet – doc. Mareš svolá další schůzku 

 IGA – případné změny oponentů, nahlásit doc. Friessovi, splněno 

 témata bakalářských prací v oboru FA – proděkan Jahoda zaslal témata ke schválení garantovi 
na FPBT, probíhá úprava témat podle požadavků garanta 

 připomenutí – termíny: IGA (kat. A – vědecký, kat. B – společenský, kat. C – pedagogický) 
do 31/1/2019, 14 h  

 požadavek - garanti studijních programů na web stránkách, škola akceptuje 
 

1/ Děkanka: 

z KR/  

 vystoupení pana rektora o činnosti školy v minulém roce – 20/2/2019, místo a čas bude upřesněn 

 informace o projektu Zentivy „The Park“ a spolupráci Zentivy a VŠCHT Praha 

 proběhla ustavující schůze etické komise, https://www.vscht.cz/skola/vedeni-skoly/eticka-komise  

 informace o využití elektronických podpisů při přijímacím řízení, pravděpodobně kombinace 

autorizovaných podpisů a autorizovaných přístupů přes internet  

 informace o možnosti uznávání zahraničního studia jako součást přijímacího řízení – pan rektor 

pověřil prorektory Matějku, Bělohlava a Kotrbu případnou implementací na VŠCHT Praha 

(spolupráce v rámci Study in  Prague)  

 v rámci spolupráce s NCSU přijede 20 studentů – návštěva vybraných laboratoří a setkání se 

studenty VŠCHT Praha 

 škola obdržela všechny CRP, do kterých se přihlásila 

 zveřejněn pre-screeing strategických projektů: https://vedavyzkum.cz/granty-a-dotace/granty-a-

dotace/pre-screening-strategickych-projektu, určeno pro velké projekty reagující na systémové 

nedostatky v oblasti výzkumu a terciálního vzdělávání národního až nadnárodního významu, 

termín 31/3/2019, FPBT uvažuje o návrhu týkajícím se bezpečnosti potravin, VÝZVA: uvážit 

fakultní návrh 

 informace o stavu stavebních prací (uhelna, rekonstrukce laboratoří, fasády a výměna oken, 

můstky) 

 proběhne školení pro odpovědné pracovníky manipulující s tlakovými lahvemi na plyn a tlakovými 

nádobami stabilními, 7/2/2019, vedoucí určí minimálně 2 odpovědné pracovníky podle výnosů, 

které vyjdou v nejbližších dnech; vedoucí dostali podklady k připomínkám, připomínky děkance 

co nejdříve  

 

Agenda KD/ 

https://www.vscht.cz/skola/vedeni-skoly/eticka-komise
https://vedavyzkum.cz/granty-a-dotace/granty-a-dotace/pre-screening-strategickych-projektu
https://vedavyzkum.cz/granty-a-dotace/granty-a-dotace/pre-screening-strategickych-projektu
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 děkanka poděkovala kolegiu (proděkanům, předchozím a současným vedoucím, paní tajemnici, 
předsedovi AS) za aktivní působení v poradním orgánu děkanky, za snahu po konsensuálním 
řešení fakultních záležitostí, v neposlední řádě paní Svobodové a Nývltové za administrativní a 
materiální zabezpečení děkanátu - bez nich by fakulta se svými studenty nemohla existovat.  

 Výroční zpráva o činnosti fakulty za r. 2018 – v přípravě (proděkani, děkanka, tajemnice), děkanka 
se obrátí na současné KD pravděpodobně po ukončení funkčního období s žádostí o připomínky a 
opravy 

 Bayerisch-Tschechische Hochschulagentur – informace o projektech bavorsko-české spolupráce, 
stipendia, projekty, join-proposal, GAČR-DFG 2020-2022 – duben 2019 (Deutche Forchungs-

gemeinshaft) www.btha.cz 

 nominace na prestižní Cenu Neuron, www.nfneuron.cz, termín 31/3/2019, VÝZVA: uvážit 
do příštího KD 

 změna úvazku „odborníka na přístrojové vybavení“ v INMODOS - 0,1 úvazek Ing. Kašpara rozdělen 
od 1/1/20198 mezi Ing.  Kašpara a Ing.  Valenze 

 spoluúčast v projektech OP VVV – ústavy musí počítat s příslušnou rezervou na hrazení 
spoluúčasti, děkana zašle přehled dosavadních položek prošlých účtárnou 
 
 

2/ Věda a výzkum, proděkan doc. Friess:  

 vkládání do OBD - Dr. Třešňáková pošle návod a změny + strategie a doporučení optikou 
hodnocení výsledků 

 IGA 2019 - upřesnění - Grant Emila Votočka 2019 – Seznam stipendistů a náhradníků – pořadí 

schváleno dohodou proděkanů a prorektora z roku 2018. Podpořeno bude prvních 10 studentů 

celoškolně, dále po 3 studentech z FCHT, FPBT a FCHI a 1 studentka z FTOP. Náhradníci budou 

vybíráni podle stejného klíče. Za FCHI se jedná o studenty Petříček, Švecová, Wilson, náhradník 

Pečinka  

 přijímací řízení do DSP 2019/2020 -  nabídka témat DSP se propíše na web 15. 2. 2019 – k tomuto 
datu musí děkanáty najednou zaškrtnout všechna schválená témata v SIS 

 podpora samoplátců - jak přispět k internacionalizaci studia – v jednání možnost pomoci v 1. roce 
studia - možnost zápisu zahr. studentů do 1. ročníku v AJ – podmínka pro prominutí školného by 
bylo zapsání a složení 2 zkoušek z ČJ během prvního ročníku 

 koncepce podpory žadatelů o podporu v rámci VVI - podpora vycestování za účelem vyjednání 
podmínek v rámci konsorcií, technol. platforem apod. 300 tis. alokovaných v IP – tj. min. 6 
podpořených 50 tis. Kč na osobu. Vznik zakázky ve FISu na osobu žadatele, kde žadatel účtuje sám. 

 e-doktorand – nový e-doktorand ještě nemá všechny funkcionality staré verze – připomínky a 
pozměňovací návrhy zasílat Mgr. Popové (v kopii proděkanovi pro VaV) 

 Excelentní týmy – podpora zrušena 

 Open Access – cca 240 tis. Kč pro FCHI v roce 2019 – v projektech Horizon2020, ChemFells (Marie 
Curie) i ChemJets je povinnost publikovat OA 
 

 

3/ Vnější vztahy a propagace, proděkan Ing. Hrnčiřík: 

 aktualizace informací o organizaci prezentace FCHI během Dne otevřených dveří 25.-26.1. 

(dodatečné zdroje el. energie atd.) 

 aktualizace informací o přípravě fakultní Erasmus info schůzky pro zájemce o Erasmus výjezdy 

(schůzka by měla proběhnout v období mezi 21.2. a 15.3., na schůzce se předpokládá i účast 

s prezentací ze strany zástupců vybraných zahr. partnerských VŠ, termín bude upřesněn 

na základě jednání se zástupci Uppsala Univerzity a STU Bratislava) 

http://www.btha.cz/
http://www.nfneuron.cz/
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 žádost o informace o mediálních výstupech pracovníků fakulty v roce 2018, možno zasílat 

proděkanovi Hrnčiříkovi do 29.1. 

 

4/ Různé: 

 413 – doc. Mareš – poděkoval paní děkance za dořešení otázky počítačů na budovu C 

 

Termín příštího zasedání 19/2/2019        

 

prof. RNDr. Marie Urbanová, CSc. 

děkanka 


